

Integrated Management Policy

Issue Date: 1/5 /2005

Rev. No. : 10

Rev. Date: 1/3 / 2025

Al Ezz Flat Steel Company, one of the Ezz Industrial Group companies, is committed to applying the highest quality standards and complying with international requirements in all its operations to achieve excellence and sustainability in the steel industry. This commitment is fulfilled through the implementation of an integrated management system that includes QMS ISO9001, EMS ISO14001, OHS ISO45001, EnMS ISO50001, LMS ISO/IEC 17025, IATF 16949, the European Conformity Certification (CE Mark), Sustainability management system UK-CARES SCS and BES 6001 for responsible sourcing framework standard.

The company also commits investing in and supporting human rights, employee wellbeing, mental health, promoting women's children's rights, and enhancing social responsibility in line with global sustainability principles. Additionally, it aims to develop supply chains and assess suppliers to produce environmentally friendly, lower Carbon- emission materials and products and climate change mitigation. This is achieved through:

- Commitment to provide high-quality flat steel coils, steel billets, and rebar in accordance with international standards, continual improvement of operational processes and supplier development to enhance customer satisfaction and competitiveness.
- Applying risk-based thinking and data-driven decision-making to improve production efficiency.
- Recognizing climate change and global warming as a relevant issue and integrating its impact into the quality management system as a key factor in environmental risk assessment, adopting eco-friendly manufacturing practices to minimize carbon emissions and industrial waste.
- Enhancing employee training and development as an essential element in improving skills, competencies, and overall performance, as well as promoting ethical business practices, diversity, and inclusion to increase awareness of climate change and sustainable manufacturing practices. As well as best practices in energy conservation, sustainable resource use, and biodiversity preservation to optimize resource utilization and prevent ecological toxicity.
- Compliance with all regulations, laws, and regulatory requirements regarding employment, occupational health and safety, environmental protection and undermining monopolistic practices and preventing bribery and corruption.
- Promoting a safety culture and implementing continuous awareness programs on safety procedures and risk prevention among employees, encouraging participation in decision-making.
- Enhancing energy efficiency to reduce the company's carbon footprint by investing in energy-saving technologies, implementing sustainable strategies, minimizing impact of transportation and continuously monitoring and analyzing energy consumption to improve performance.
- Ensuring the accuracy and reliability of laboratory tests and analyses, providing precise technical data to support production decisions and compliance with customer requirements and international standards. This includes improving laboratory staff competence and commitment to impartiality, confidentiality, and ethical behavior in all testing and calibration activities.

Key performance indicators (KPIs) are used to measure compliance and drive continuous improvement. Al Ezz Flat Steel Company is committed to make this policy published, accessible to employees and the public through the company's website, periodically reviewed, ensuring sustainability, and strengthening our leading position in the steel industry in the Arab world and globally.

Managing Director Mr. Saher El-Far

sign. Saher El Fav

سياسة الإدارة المتكاملة

ezzsteel Suez

تاريخ المراجعة: 1/ 3 /2025

رقم المراجعة : 10

تلتزم شركة العز لصناعة الصلب المسطح، إحدى شركات مجموعة عز الصناعية، بتطبيق أعلى معايير الجودة والامتثال للمتطلبات الدولية في جميع عملياتها، بهدف تحقيق التميز والاستدامة في صناعة الصلب. يتم تحقيق هذا الالتزام من خلال تنفيذ نظام إدارة متكامل يشمل الجودة ISO 50001 ، البينة ISO 14001 ، السلامة والصحة المهنية ISO 45001 ، كفاءة الطاقة 150 50001 ، الاعتماد المخبر يISO 50001 ، متطلبات صناعة السيارات(IATF 16949) ، وشهادة المطابقة الأوروبية(CE- Mark) وشهادة مصادر المسؤولة المسؤولة IWC-CARES SCS ، متطلبات صناعة السيارات (UK-CARES SCS) . كما تلتزم الشركة بدعم حقوق الإنسان، وتعزيز حقوق المرأة والطفل وسلامة الصحة النفسية للعاملين وتعزيز المسؤولية الاجتماعية وفقًا لمبادئ الاستدامة العالمية. وتطوير سلاسل الامداد وتطوير وتقييم الموردين لتطوير مواد ومنتجات صديقة للبيئة.

تسعى الشركة إلى تبني نهج استباقي في مواجهة التحديات البيئية والمناخية من خلال تحسين عمليات الإنتاج، وتقليل التأثيرات البيئية، والاستثمار في تقنيات مبتكرة تدعم الاستدامة والمسؤولية الاجتماعية وتطوير سلاسل الامداد وذلك من خلال: -

- الالتزام بتقديم لفانف الصلب المسطح، وعروق الصلب، وأسياخ الحديد بجودة عالية وفقًا للمعابير الدولية.
 - التحسين المستمر للعمليات التشغيلية وتطوير الموردين لتعزيز رضا العملاء والقدرة التنافسية.
 - تطبيق التفكير المبنى على المخاطر واتخاذ القرارات المستندة إلى البيانات لتحسين كفاءة الإنتاج.
- الاعتراف بالتغير المناخي كقضية ذات صلة ودمج تأثيره في نظام إدارة الجودة كعامل رئيسي في تقييم المخاطر البينية والاحتباس
 الحراري. من خلال تبني ممارسات تصنيع صديقة للبينة للحد من انبعاثات الكربون والنفايات الصناعية.
- تعزيز التدريب وتطوير الموظفين باعتبار هما عنصرين أساسيين في تحسين المهارات والكفاءة والأداء العام وتعزيز ممارسات الأعمال الأخلاقية، والتنوع، والشمولية وكذلك لزيادة الوعي بتغير المناخ وممارسات التصنيع المستدامة ومراعاة أفضل الممارسات في توفير الطاقة والاستخدام المستدام للموارد والحفاظ على التنوع البيولوجي لدعم تحسين استخدام الموار ومنع السمية الايكولوجية.
- الامتثال لجميع اللوانح والقوانين ومتطلبات الجهات الرقابية فيما يخص توظيف العاملين، والسلامة والصحة المهنية والبيئة وتقويض الممارسات الاحتكارية ومنع الرشوة والفساد.
- توفير بينة عمل أمنة وصحية لجميع الموظفين وأصحاب المصلحة من خلال تحديد وتقليل المخاطر المهنية وتنفيذ تدابير وقائية فعالة.
- تعزيز ثقافة السلامة وتنفيذ برامج توعية مستمرة بإجراءات السلامة ومنع المخاطر بين الموظفين وتعزيز المشاركة بالأراء واتخاذ القرارات.
- تعزيز كفاءة استخدام الطاقة لتقليل البصمة الكربونية للشركة عن طريق الاستثمار في تقنيات موفرة للطاقة وتنفيذ استراتيجيات مستدامة والمراقبة والتحليل المستمر لاستهلاك الطاقة لتحسين الأداء وتقليل الانبعاثات الناتجة عن عمليات نقل العاملين والمواد.
- ضمان دقة وموثوقية الاختبارات والتحاليل المخبرية. وتوفير بيانات فنية دقيقة لدعم قرارات الإنتاج وضمان الامتثال لمتطلبات العملاء والمعايير الدولية من خلال تعزيز كفاءة العاملين بالمختبرات وتطبيق أحدث تقنيات الاختبار والتحليل من خلال برامج تدريبية مستمرة.
 - تلتزم إدارة الشركة بمراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان فعاليتها وتماشيها مع التطورات الصناعية والمتطلبات الدولية.
 - پشارك جميع الموظفين واصحاب المصلحة في تنفيذ هذه السياسة وتعزيز ثقافة التحسين المستمر.
- ❖ يتم استخدام مؤشرات الأداء الرئيسية (KPIs) لقياس الامتثال ودفع التحسين المستمر. والتدقيق البيني والاجتماعي للموردين للتاكد من تطبيق ممارسات أخلاقية ومستدامة في سلسلة التوريد.

إننا في شركة العز للصلب المسطح ملتزمون بنشر هذه السياسة على العاملين ومتاحه للجميع من خلال الموقع الإلكتروني للشركة. وكذا ضمان تحقيق الاستدامة، وتعزيز مكانتنا الرائدة في صناعة الصلب في الوطن العربي وعلى المستوى العالمي.

العضو المنتدب الأستاذ / ساهر الفار التوقيع/ ____الما